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Írásbeli kérdés

„Miért is van Veszprémben műfüves pálya, ha éppen a téli havas hónapokban, hetekben nem
használják azt?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Lamperth Mónika
miniszter asszonyhoz . A válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az egykori GYISM műfüves pályák létesítésére írt ki pályázatot 2004-ben .
Erre Veszprém megyében két város pályázott, a kormánypárti vezetésű Veszprém és az ellenzéki
vezetésű Pápa . A „versenyt" Veszprém nyerte, és nem oly régen, tavaly nyár végén készült el az új
műfüves labdarúgópálya, annak ellenére, hogy a szintén Veszprém megyei Pápa városának NB I-es
labdarúgócsapata van . Közismert, hogy Veszprém labdarúgócsapata a nemzeti bajnokság 3 . vonalában
szerepel. A döntéshozók állítólag „ésszerű" szakmai szempontok alapján hozták meg a nemzeti
bajnokság első osztályában szereplő klub kárára a döntést, és nem az alapján, hogy Veszprémnek
kormánypárti, míg Pápának ellenzéki polgármestere van.

A tél folyamán több hónapon keresztül, amikor is igazán szükség lett volna rá, nem
használták, nem takarították el róla a havat . Mindeközben a pápai labdarúgócsapat kénytelen volt
teremben, rossz talajú füves pályán, valamint külföldön készülni az első osztályú idényre . A téli
hónapokban a veszprémi műfüves létesítmény volt az egyetlen az országban, amelyet nem lehetett
használni .

Tisztelt Miniszter Asszony!

1 . Ön, mint a sportért is felelős miniszter mit szól a történtekhez?

2. Hogyan lehet az, hogy a közel 100 millió forintos központi forrással támogatott műfüves
létesítményt pont céljának megfelelően nem használták a tél folyamán?

3 . Miért van az, hogy a kormányzat nem a nemzeti bajnokság első osztályában szereplő csapatot
részesíti előnyben, hanem a megyeszékhelyet, amelynek a nemzeti bajnokság harmadik
vonalában szereplő labdarugói nem is használják a pályát, miközben mindkét településen
hasonló létszámú utánpótlásképzés folyik?

4 . Várható-e a pápai műfüves pálya elkészítéséhez kormányzati támogatás?
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